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ENTRY FORM 報名表格 

(Please fill in with BLOCK letter 請以正楷填寫) 

Team Name 

參賽隊名 

No. of Members 

參賽人數 

Email Address 

電郵電址 

Contact No. 

聯絡電話 

Correspondence Address 

通訊地址 

Team Manager 

隊長 

Mobile No. 

手提電話 

Team Deputy Manager  

副隊長 

Mobile No. 

手提電話 

PREFERRED BOAT(S)參賽組別(The entry fee for each boat is HK$3,000.00每艘艇報名費用為港幣 3,000元正) 

 Dinghy 小艇   LASER BAHIA LASER 2000      RS FEVA 

  WAYFARER  LASER STANDARD   LASER PICO 

                                       ACCESS 2.3 

REQUIRED FACILITIES其他設施  

(cost & availability subjected to confirmation費用及可用性須視乎個別情況而定) 

 Tent & Car Park Reg 帳幕及泊車服務 

 Boat Parking 泊船服務 

PAYMENT METHOD 付款方法 

Please make cheques payable to Hebe Haven Yacht Club Ltd with “Hebe Haven 24HR Charity Dinghy Race 2012” 

marked on the back and mail to “The Hebe Haven Yacht Club, 10.5 miles, Hiram’s Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, 

N.T., Hong Kong”. 

支票抬頭：Hebe Haven Yacht Club Ltd. 

(請於支票背面寫上“Hebe Haven 24HR Charity Dinghy Race 2012”字樣)，並寄往白沙灣遊艇會 西貢公路十咪

半。 

      Entry Fee報名費_______ x HK$3,000 Cheque No.支票號碼 

 Tent & Car Park Reg 帳幕及泊車服務HK$_____ Name of Bank銀行名稱 

 Boat Parking 泊船服務  Total Amount總金額 HK$ 

Please debit my *HHYC / RHKYC / ABC account __________for the total of HK$_________ 

   請於本人*白沙灣／皇家／香港仔遊艇會帳戶號碼_____________內扣除費用港幣___________元正 

I undertake to raise a further HK$_________ per boat (Suggested Minimum HK$10,000) 

   本人／本隊另外為每艘艇募捐港幣_________________元正 (建議最低募捐額為港幣 10,000元正。 

Waiver & Release Agreement豁免法律責任及聲明 

I, undersigned on behalf of the team, wish to enter the International 24 HR Charity Dinghy Race 2012.  We confirm 

and agree that we shall comply with all relevant rules and regulations and other arrangements made by the organizer and 

shall take part in the event entirely at our own risks and we shall not hold the organizer, any sponsors and/ or supporting 

organizations responsible for any accident of whatever kind, resulting from death or injury, and/ or for any damage, loss or 

destruction of personal properties during the course of the event.  We further grant the Club the right to use any photograph 

and/ or film of the team during the event without any financial obligations.  We hereby declare that the data & information 

given on the entry form are correct. 

本人謹代表本隊隊員，就參加 Hebe Haven 24HR Charity Dinghy Race 2012，特此聲明並保證本隊隊員會遵守主

辦機構所定之賽事規則及任何活動安排。倘於活動期間發生意外，包括死亡、受傷或財物損失，本隊隊員將自行

承擔一切責任；主辦機構、各贊助機構及支援機溝無須對此作出賠償或負上任何法律責任。本隊隊員同意賽事籌

委會無償使用本隊隊員之肖像及影片。本人謹代表本隊隊員聲明在報名表格上之資料正確無誤。 

Team Manager’s Signature 

隊長簽署 

Date 

日期 
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AQUATHON DETAILS 比賽詳情 

Date & Time 

比賽日期及時間 

Saturday 6
th

 October 2012 at 14:00 to Sunday 7
th

 October 2012 at 14:00 

2012年 10月 6日 (星期六)  下午 2時至 2012年 10月 7日 (星期日) 下午 2時 

Deadline 

截止報名日期 

Friday 28 September 2012 

2012年 9月 28日(星期五) 

Venue 

地點 

Hebe Haven Yacht Club 

白沙灣遊艇會 

Eligibility 

參賽資格 

Open to all sailors aged 7 years or above 

凡年滿 7歲之人士均可參加 

All proceeds will go towards the nominated children’s charities in Hong Kong 

收益將全數損贈指定之香港兒童慈善機構 

 

SKIPPER’S BRIEFING 船長簡報 

A Skipper’s Briefing will be held on Friday 5
th

 October 2012 at 19:30.  

船長簡報將於 10月 5日黃昏 19:30時舉行。 

 

PRIZES & AWARDS 禮物及獎項 

All Sailors 

所有參賽者 

2012 souviner pack.   

Winner, 1
st
 Runner up and 2

nd
 Runner up for each category will be given. 

2012年度紀念品一份。 

每個組別均會以成績頒發出冠、亞、季軍獎項。 

 

Enrollment Method 報名方法 

Entries may be sent by fax to +852 2358 1017 or e-mail to the HHYC Office at 

sailing@hhyc.org.hk followed by sending a crossed cheque made payable to: 

“The Hebe Haven Yacht Club Ltd.” with “Hebe Haven 24HR Charity Dinghy Race 2012” marked on the back of 

the cheque and mail to Hebe Haven Yacht Club at 10.5 Miles Hiram’s Highway, Pak Sha Wan, Sai Kung, 

Hong Kong.  The receipt of an application will be determined according to the postal date stamp on the 

envelope.  HHYC reserves the right to limit or reject an entry without reason.  Entry is non-transferable and 

non-refundable.  Once an entry is accepted, a change of category is not allowed. 

報名表格可傳真至+852 2358 1017 或電郵至sailing@hhyc.org.hk交HHYC辦事處，隨後請將劃線支票祈付 

“The Hebe Haven Yacht Club Ltd.”並於支票背面寫上 Hebe Haven 24HR Charity Dinghy Race 2012”字樣，寄

回西貢公路十咪半白沙灣遊艇會收。以信封上郵戳日期為準，本會保留限制及拒絕報名的權利。報名

一經確認，所有參賽組別不得轉換他人、轉換組別或退款。 

 

ENQUIRIES: HHYC Sailing Office sailing@hhyc.org.hk 

查詢：白沙灣遊艇會航海辦事處  sailing@hhyc.org.hk 
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